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GAStvrije terrassen 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op 08 juli 2019 

gehoord de beraadslaging over Horecavisie 2019-2023 

overwegende dat 
Het Zwols coalitieakkoord duidelijk hoge ambitie stelt ten aanzien van verduurzaming 
van de stad 
Perspectiefnota 2019-1 verduurzaming, klimaatadaptatie en omarming hiervan als 
hoge prioriteit heeft 
Terrasverwarmers door gas niet meer van deze tijd is en absoluut niet bijdraagt aan 
het bereiken van eerder genoemde punten 
De gemeente meedenkt en duurzamere bewustwording stimuleert bij o.a. horeca 
ondernemers, bewoners en bezoekers 
Zwolle (horeca)ondernemers, bezoekers en eigen bewoners een gezond vestigings 
en belevingsklimaat biedt 

van oordeel dat 
Het optimaal nastreven van de duurzaamheidsdoelstellingen van de stad een 
opdracht van ons allemaal is en deze nog veel beter kan 
In Zwolle, vanuit duurzaamheidsvisie, nergens meer terrassen door middel van gas 
en/of door andere achterhaalde technieken nog mogen worden verwarmd 
'het verbieden' niet in Zwolse bestuursstijl past, doch een oproep aan alle 
Zwollenaren en horeca-ondernemers tot een kritischer meedenken én actievere 
adoptie van nieuwe duurzame mogelijkheden de stad hiermee tot gewenste 
resultaten kan leiden 
Geen gasverbruik in openbare ruimte bijdraagt aan de gezondheid van bewoners en 
andere natuurvormen in de stad 
We meedenken met Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Zwolle, en alle andere 
ondernemers in de stad en samen de schouders onder zetten voor een duurzame stad 

roept het college op 

In gesprek te gaan met Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Zwolle, over 
duurzaamheid en deze afdeling te laten verkennen waar in Zwolle horeca 
ondernemers nog intensiever gestimuleerd kunnen worden tot gebruik van 
innovatieve duurzame alternatieve technieken voor verwarming van hun terrassen 
Om gevonden conclusies in tijdspad om te zetten in daadwerkelijke acties in lijn met 
duurzaamheidsambities van de stad én de nieuwe horecavisie en hierna de raad 
nader te informeren. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

https://indebuurt.nl/nijmegen/bedrijvigheid/ondernemer-uitgelicht/sitheat-op-de-nijmeegse 
terrassen-1 1 023/ 


